

C. 學歷 / ACADEMIC QUALIFICATIONS:

C1 請依日期先後 (以最近為先) 填寫曾就讀之中學、預科、大專及大學等/ Secondary schools, post-secondary schools, colleges and universities attended in chronological order, with most recent listed first.

就讀學校名稱及國家 Name and Country of Schools / Institutions Attended	入學 / Entering		離校 / Leaving		最高學歷/所獲證書 Highest Education / Certificate Obtained	授課語言 Medium of Instruction
	日期 Date	班級 Form/Level	日期 Date	班級 Form/Level		

C2 公開試成績 (若提供的項欄不足夠, 可另詳列於其他紙張上, 簽名後連同此報名表一併遞交。)

Results of public examinations taken: (If space is insufficient, please enter details on a separate sheet of paper, sign it and attach it to this application form.)

考試名稱及地點 Name and Location of Examination	年份 Year	所用語言 Language	獲頒證書(是/否) Certificate Obtained (Yes/No)	考試科目及成績(包括不合格科目) Details & Results of Subjects Taken (Including Subjects Failed)		
				科目/ Subject	程度/Level	等級/Grade

以上提及之學歷文件副本, 於遞交報名表時必須出示文件正本以供本處核對確認。

Original copies of the qualifications mentioned should be presented for verification.

D. 工作經驗 / WORKING EXPERIENCES:

應屆畢業生/ Graduating Student

兼職/Part-time Job

待業/ Job-seeker (請在下列表格上填寫最後一份工作/ Please fill in your last job info. in the following table)

就業/Employed :

詳情 DETAILS:	機構 ORG	部門 DEPT	職位 POST	入職 START	輪班 SHIFT
i. 政府 GOVT				月 mm 年 yy	是 Y 否 N
ii. 博彩 GAME				月 mm 年 yy	是 Y 否 N
iii. 酒店 HOTEL				月 mm 年 yy	是 Y 否 N
iv. 旅遊 TOUR				月 mm 年 yy	是 Y 否 N
v. 醫護 MED				月 mm 年 yy	是 Y 否 N
vi. 服務 SERV				月 mm 年 yy	是 Y 否 N
vii. 其他 OTHER				月 mm 年 yy	是 Y 否 N
工作單位電話: _____		總公司/母公司(如有): _____			

E. 遞交表格：填妥此表格後，請連同第四頁列明之有關文件，遞交本學院教務處或郵寄到以下地址：
Please return the completed application form with all documents as **required on page 4** to the following address:

中西創新學院 (教務處)
澳門宋玉生廣場 255 號中土大廈八樓
Macau Millennium College (Registry)
Alameda Dr. Carlos D'Assumpção N.º. 255, China Civil Plaza, 8^o Andar, Macau.

F. 查詢 For Enquiry: 電話號碼/ Tel No: (853) 8796 4200 傳真號碼/ Fax No: (853)2878 8246
電郵 / E-mail: registry@mmc.edu.mo

G.

注意事項 / PLEASE NOTE

1. 本學院有權撤銷開辦任何課程。
The College reserves the right to withdraw any course.
2. 報名費不予退還。若本院撤銷開辦個別課程，相關之報名費將予退還。
Application fee is non-refundable. The College reserves the right to cancel any programme, in which case the fees paid will be refunded.
3. 所有遞交之學歷文件，本學院不予退還。
All documents submitted together with this application form will not be returned to the applicant.
4. 新生應先閱讀「課程簡章」並細讀所報課程之「學習計劃」。
Applicants should read first the “Prospectus” and read carefully the “Study Plan “ of the programme they apply.
5. 除個別情況外，新生需先修讀為期 36 課時之「輔導英語班」；(費用全免)。(七月初至八月尾期間)
Except for special cases, new students are required to join a 36-class-hours “Basic ESL Course”; (Free of charge).
6. 報讀高等院校課程的學生，請參閱第 10/2017 號法律-----高等教育制度之規定。
Students enrolled in higher education programmes, should pay attention to the higher education system law no. 10/2017.

本人聲明以上填報資料全部屬實，如有填報不實資料，貴學院有權取消本人之申請或就讀資格。

I DECLARE that the information I give in this application form is TRUE and that I am aware that Macau Millennium College reserves the right to terminate my application or study at any time if any information given in this application form is found later to be untrue, false or incorrect.

申請人簽名 (按身份證):

日期

Signature of Applicant (as on I/D):

Date:

I. ◆ 本學院專用 (入學批示) / FOR OFFICE USE ONLY (Admission Approval) ◆

院長批示	簽名	日期	修讀輔導英語班
學士課程正取生			需要 / 不需要
副學士課程正取生			需要 / 不需要
試讀生			需要 / 不需要
備取生			需要 / 不需要
不錄取			

